
Ferdinandy Bence pályázata a Fizika szakterületi koordinátor tisztségére 

Bemutatkozás 

Az életemet Szegeden kezdtem 1988-ban és egy rövid kanadai kitérőt leszámítva az általános 

iskolát is ott fejeztem be. A gimnáziumot már Budapesten végeztem. Az Egyetemre először 

fizika BSc szakra vettek fel 2007-ben, majd 2008-ban biológia BSc-re. A fizika BSc-t 4,25-ös 

kredittel súlyozott átlaggal, fizikus szakirányon, idén fejeztem be, a biológia BSc-t viszont az 

elkövetkező két évben nem várható, hogy befejezem. A fizika MSc felvételi kérelmem 

jelenleg elbírálás alatt van. 

Az egyetemi közéleti tevékenységemet a Magyar Fizikushallgatók Egyesületének ELTE Helyi 

Bizottságában kezdtem, mint általános elnökségi tag, a 2007/2008-as tanévben. Egy év 

kihagyás után 2009-ben megválasztottak a Mafihe külkapcsolati felelősének, ez a 

megbízatásom jelenleg is tart. A TTK Hallgatói Önkormányzatban először a 

mentorrendszerben vállaltam szerepet, 2008-ban és 2009-ben is voltam mentor, illetve idén 

is jelentkeztem. Képviselőnek 2009-ben választottak meg először, és a mostani választáson is 

sikeresen vettem az akadályt. 

Terveim 

A fizika szakterület legnagyobb problémája a humán-erőforrás. Úgy vélem a szakterületi 

koordinátor egyik legfontosabb feladata jövőre az kell, hogy legyen, hogy minél több aktív 

hallgatót neveljen ki az alsóévesek közül. Megválasztásom esetén szeretném elérni, hogy az 

önkormányzat minden csoportjába, illetve olyan bizottságába, ahova a létszám megengedi, 

hogy minden szakterület delegáljon, kerüljön egy fizikus is. 

A fizika szakterületi koordinátornak egy másik nagyon fontos feladata, hogy liaisonként 

szolgáljon a Mafihe és az Önkormányzat között. Ennek megfelelően megválasztásom esetén 

szeretném elérni, hogy az ELTE Helyi Bizottság és az Önkormányzat között rendszeresebb és 

eredményesebb információ áramlás legyen.  

 


